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内容概要

　  英语学习中，你可能常常会有这样的经历：练习做了很多，笔记记了不少，临考前似乎什么都知
道，可就是考试得不了高分。
问题在哪里?就在于你只注重基础和能力的机械训练，而忽视了知识和能力的内在联系以及能力的形成
过程。
　  课程在变，评价在变，学习方式也要跟着变。
《初中英语高分快车道》以全新的理念、全新的视角、全新的内容架起了知识与能力的桥梁，帮你解
决学习中的困难和考试得不了高分的问题。
本书与人教版新课标初中英语教科书（Go for it!）配套，通过Challenge（挑战）、Achievement（收获
）、Experience（经历）、Review（反思）四个板块，帮助英语学习者实现既能在日常学习中熟练使用
语言，又能在各种考试中取得理想成绩的梦想。
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书籍目录

Unit 1  How do you study for a test?Unit 2  I used to be afraid of the dark.Unit 3  Teenagers should be allowed to
choose their own clothes.Unit 4  What would you do?Unit 5  It must belong to Carla.Test of units 1 -5Unit 6  I like
music that I can dance to.Unit 7  Where would you like to visit?Unit 8  I'll help clean up the city parks.Unit 9 
When was it invented?Unit 10  By the time I got outside, the bus had already left.Test of units 6 - 10Unit 11　
Could you please tell me where the restrooms are?Unit 12  You're supposed to shake your hands.Unit 13  Rainy
days make me sad.Unit 14  Have you packed yet?Unit 15  We're trying to save the manatees!Test of units 11 -
15Reference answer
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